

Abu Dhabi Securities Exchange Group Chief Executive Officer Resolution No. (08) of 2026 Concerning Delisting the shares of Abu Dhabi National Energy Company

قرار الرئيس التنفيذي لمجموعة سوق أبوظبي للأوراق المالية رقم (08) لسنة 2026 م بشأن إلغاء إدراج أسهم شركة أبوظبي الوطنية للطاقة

Pursuant to Article (38) of the Abu Dhabi Securities Exchange's Listing and Disclosure Rules. The following has been decided:

استناداً لأحكام المادة (38) من قواعد الإدراج والإفصاح لسوق أبوظبي للأوراق المالية. تقرر الآتي:

Article (1)

The shares of Abu Dhabi National Energy Company P.J.S.C will be delisted from ADX - First Market under the trading symbol (TAQA), effective Tuesday, 1 September 2026, Pursuant to the resolutions of the Company's General Assembly held on 21 July 2026, and the resolution of the Company's Board of Directors dated 25 August 2026, relating to the completion by Abu Dhabi Power Corporation PJSC of the mandatory acquisition (Squeeze-Out) of all shares in Abu Dhabi National Energy Company PJSC.

مادة (1)
يُلغى إدراج أسهم شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع في السوق الأول تحت الرمز (TAQA)، اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 1 سبتمبر 2026، وذلك تنفيذاً لقرارات الجمعية العمومية للشركة المنعقدة بتاريخ 21 يوليو 2026 وقرار مجلس إدارة الشركة المنعقد بتاريخ 25 أغسطس 2026 المتعلقة بإتمام شركة مؤسسة أبوظبي للطاقة ش.م.ع لعملية الاستحواذ الإلزامي على جميع الأسهم في شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع.

Article (2)

All heads of departments in ADX are to execute this resolution all in their respective fields' sessions.

مادة (2)
على جميع رؤساء الإدارات في السوق تنفيذ هذا القرار كل في مجال اختصاصه.

Article (3)

This resolution shall be circulated to all departments in ADX, and all brokers accredited by ADX, a copy should be sent to CMA, AD CSD and AD CLEAR. The resolution is effective from the date of issue.

مادة (3)
يُعمم هذا القرار على جميع إدارات السوق والوسطاء المعتمدين لدى السوق، وترسل نسخة منه إلى هيئة سوق المال وشركة أبوظبي للإيداع وشركة أبوظبي للمقاصة ويعمل به اعتباراً من تاريخ صدوره.

Abdulla Salem Alnuaimi

Group Chief Executive Officer

Abu Dhabi Securities Exchange

Date: 27/08/2026

عبد الله سالم النعيمي

الرئيس التنفيذي لمجموعة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

التاريخ: 2026/08/27